
汽车模具医疗器材模具医疗设备模具快速模具锌合金塑胶成型模具

产品名称 汽车模具医疗器材模具医疗设备模具快速模具锌
合金塑胶成型模具

公司名称 深圳市海威泰实业有限公司

价格 面议

规格参数 工艺类型:
模具分型面数目:多个分型面
型腔数目:多型腔模具

公司地址 深圳市宝安区宝安大道海滨城广场卡罗社区2A50
6

联系电话  15338805337

产品详情

绿色环保快速锌合金塑胶成型模具green fast-shaped & zinc-alloy plastic mold

缩短30%的开发周期，助您快速占领市场！shorting 30% of developping period,help you to occupy the market
repidly

减少20%的成本，助您提升竞争能力！reduce 20% of cost,help you to promote competitive capacity

时间更短！time less more!成本更低！cost less more

质量更高！quanlity high more

更短的周期period short more（1）材料采购周期短：第一天铸造，第二天即可开始加工；short purchasing
period for material, the first day to cast, the second day can begin processing

（2）加工周期短：材料加工容易；总体上，比常用材料（s45c、s50c
）原型模周期快30%以上；特大型模具（1400t-2500t）55日可完成；大型模具（1000t-1300t）30
日可完成；中型模具（400t-800t）22 日可完成；小型模具（300t以下）16日可完成；short processing
period: easy for materials processing; overall, fast above 30% than modeling period for common-used material (s45c,
s50c) ; oversize mold (1400 t - 2500 t) 55 days can be completed; large mold (1000 t - 1300 t) 30 days can be
completed; medium-sized mold (400 t - 800 t) 22days can be completed; small mold (below 300 t) 16days can be
completed;

更低的成本more lower cost

（1）省时即省费；saving time is namely sacing fee



（2）材料可回用：包括边角余料均可回用；material can recycle: including
offcut（3）特有的标准化基础工作；the standardization of special foundation work

更高的质量high quanlity

比其它材料的原型模具更高的质量，可小批量生产出10000shot高质量零部件；modeling is higher quality
than that of other materials, it support a small batch production 10000shot high quality parts

特别适合于汽车零部件（门板、内饰件等）、dv/pv件、医疗器械、设备等。particularly suitable for auto
parts (doors, interior parts, etc.), dv/pv, medical apparatus and instruments, equipment, etc.合金模是快速原型领域
新开发的先进技术，满足客户在初始研发阶段小批样机，和小批量生产的特定需求。特别适合汽车原型
件、医疗器械及设备等量少而高附加值产品的制造，模具成本低且生产出的产品具有与正式模具完全相
同的外观及性能质量。锌合金快速成型技术，是专为小批量生产而提供的快速、低成本解决方案。alloy
mold is the new advanced technology in fast-shaped field, meet the demand for small batch samples in the initial
development stage and the specific needs of small batch production. especially suitable for car modeling instruments
and equipment which less amount and high value-added products manufacturing, mould cost is low and also can
complete exactly the same appearance and performance quality as the formal mold.fast-shaped & zinc-alloy mold is
technology is a quick and low cost solution designed special for small batch production.

是从日本引进世界领先的锌合金快速成型技术，与传统快速成型技术对比，样件成型是使用与正式生产
完全一致的制造方式即注塑生产所完成，制造样件的同时，可以验证将来实际的生产和工艺，既然如此
，它当然也可作为小批量生产的方式之一，而且是快速、低成本的必然选择。the leading fast-shaped & zinc-
alloy mold introduced in the world from japan,compared with the traditional fast-shaped technology, use the same
producing way in sample modeling as that of formal production,which at the same time completing injection molding
production and making samples you can verify the actual production and technology, in this case, of course it also can
be used as one of the ways of small batch production, and is the inevitable choice of fast and low cost.

锌合金模的另一竞争优势是合金的重熔性——可以重复利用，属于绿色环保的前沿技术。该技术使得锌
合金回用率达到90 %，是典型的绿色生产。该技术可以广泛应用于汽车/医疗等领域。the another
competitive advantage for zinc-alloy mold is the remelting of alloy--can be reused, belongs to the forefront technology
of the green.this technology makes the zinc-alloy reuse rateup to 90%, is a typical green production. the technology
can be widely used in automobiles/medical and other fields.

在客户对您的iso14000评审中，加上一个亮点！in the review of your customer in iso14000, add a bright spot!

最大模具尺寸：2100mmx1400mmx1100mmmax mold size：2100mmx1400mmx1100mm

本产品的工艺类型是注射成型模，模具分型面数目是多个分型面，型腔数目是多型腔模具，模具安装方
式是移动式模具，适用范围是家电,医疗,汽车,电子,仪表,手机,摩托车，模具材质是锌合金，加工定制是是
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